

Title (en)

CARBAMATE COATING COMPOSITIONS.

Title (de)

CARBAMAT-BESCHICHTUNGSMITTEL.

Title (fr)

COMPOSITIONS DE REVETEMENT A BASE DE CARBAMATE.

Publication

EP 0233253 A1 19870826 (EN)

Application

EP 86905081 A 19860807

Priority

- US 76396185 A 19850809
- US 77383085 A 19850909
- US 77386185 A 19850909
- US 77386285 A 19850909
- US 79767085 A 19851113
- US 80773885 A 19851211

Abstract (en)

[origin: WO8700851A1] High solids coating compositions are made by blending a crosslinkable organic polymer, and organic solvent and/or diluent, at least one reactive carbamate derivative, a crosslinking agent and optionally a crosslinking catalyst. The resultant high solids coating compositions can be either solutions or dispersions depending upon the particular polymer and solvent and the reactive carbamate chosen as the reactive cosolvent or reactive diluent.

Abstract (fr)

Des compositions de revêtement à haute teneur en particules solides sont obtenues en mélangeant un polymère organique réticulable, un solvant organique et/ou un diluant organique, au moins un dérivé de carbamate réactif, un agent de réticulation et éventuellement un catalyseur de réticulation. Les compositions de revêtement résultantes peuvent être soit des solutions soit des dispersions en fonction du polymère et du solvant particuliers et du carbamate réactif choisi en tant que cosolvant réactif ou diluant réactif.

IPC 1-7

C09D 7/12

IPC 8 full level

C09D 7/00 (2006.01); **C09D 7/12** (2006.01); **C09D 201/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

C09D 7/20 (2017.12 - EP); **C09D 7/63** (2017.12 - EP US); **C09D 201/025** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8700851A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700851 A1 19870212; CA 1295767 C 19920211; EP 0233253 A1 19870826

DOCDB simple family (application)

US 8601611 W 19860807; CA 515629 A 19860808; EP 86905081 A 19860807